
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 13 / 2023 11. 12. 2023 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bednář Jan, Ing., Prášilová Františka, Langerová Klára, Ambrož Jan, Ing., Morbitzer Aleš,
Mgr., Kováčik Jaroslav, Obenaus Milan, Ing. arch.

Omluveni: Kaděrka Oto, Ing.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Schválení programu jednání
1. kontrola úkolů z minulého období2. Informace předsedy o událostech od posledního jednání komise3.
Diskuse

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
 
 

Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 08. 2023: Přemístění zastávky MHD na Sv. Kopečku - Před uzavřením
Zápis č. 11/2023 ze dne 02. 10. 2023: Žádost o dořešení vjezdu a parkování u hřbitova Svatý Kopeček -
Předáno
Zápis č. 11/2023 ze dne 02. 10. 2023: Vytvoření aplikace pro automatické vyhledávání a zasílání informací na
digitální úřední desce - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 V diskuzi byly projednány následující záležitosti
- bylo upraveno kontejnerové stání u točny autobusů.
- na jaře bude vysazen nový stromek vedle zvonice, který bude sloužit jako vánoční.
- na odboru životního prostředí bude konzultován projekt úpravy kolem Lošovského potoka na Jemelkové louce,
s cílem umístit zde volnočasové prvky.
- byl předložen požadavek na povolení posunu času nočního klidu na plánované akce v roce 2024.
- do databáze požadavků na opravu komunikací byl zaslán požadavek. Z této databáze bude vybráno sedm
požadavků k realizaci v roce 2024. V našem případě se jedná o ulici Zedníkova.
- ve středu 6.12. byla provedena výměna vadného plynového topidla v zasedací místnosti. Rovněž byla
opravena netěsnost na přívodu plynu do topidla ve zbrojnici.

5.2 Kontrola úkolů od minulého zasedání
- čerpání financí za rok 2023
- úprava čekárny
- výrobní výbor 28.11.23 k rekonstrukci budovy

5.3 Plánované akce SDH Radíkov



7.6. mezinárodní setkání hasiči,  do 24°° hod8.6 hasičská zábava,  do 02°° hod ( pro jistotu již termín
rezervován u kapely Starý Wemena. )13.7. setkání rodáků a příznivců místního Sboru,  do 24°° hod7.9. akce
ahoj prázdniny s večerním posezením místních obyvatel, do 24°° hod

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

Usnesení:
KMČ souhlasí s prodejem pozemku.

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1

6.1 Žádost paní Hany Drlíkové o odprodej pozemku před RD
Na základě požadavku na stanovisko z OMAJ č.j.: SMOl/334355/2023/OMAJ/MR/Lex ze dne 15.11.2023, KMČ
sděluje, že souhlasí s odprodejem.

7 Nové požadavky

1 Osvětlení stanoviště kontejnerů na druhotné suroviny u prodejny Hruška

Žádáme o instalaci lampy veřejného osvětlení, které osvětlí kontejnerové stání na druhotné suroviny umístěné
vedle prodejny Hruška v ulici Na Pevnůstce. 

2 Zrušení změny jízdního řádu na lince č. 11

Žádáme zrušení změny na lince autobusu č. 11. Jedná se o spoj s nově změněným odjezdem z Radíkova na
5:35. Důrazně žádáme o zrušení změny a vrácení odjezdu na čas 5:18. 
Ve zdůvodnění změny se píše, že byla provedena na základě žádosti občanů. Není nám známo, že by někdo z
našich občanů o tuto změnu žádal. Naopak, nyní se ozývají rozhořčení občané, že jim změna velmi komplikuje
cestu do práce.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 13 / 2023

Datum schválení zápisu: 17. 12. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bednář Jan, Ing.

Zapsal/a:
Bednář Jan, Ing.

Ověřil/a:
Morbitzer Aleš, Mgr.


